
Nr BSA.0002.2.8.2020 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR XIX/20 

z XXII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 30 września 2020 r.  

w Szkole Podstawowej w Pniewach  

ul Strzelecka 11A 

 

XXII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 30 września 2020 r.  

o godz. 16.00 i zakończono w dniu 30 września 2020 r. o godz. 18.45 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Nieobecny Radny Jacek Siminiak. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Gminy – Jarosław Przewoźny 

2. Radny Powiatu Szamotulskiego – Sławomir Chamczyk 

3. Zastępca Burmistrza – Józef Ćwiertnia 

4. Sekretarz Gminy – Ryszard Napierała  

5. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

6. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XIX, XX i XXI sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 



8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu gminy, o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania 

planu finansowego samorządowych instytucji kultury za  I półrocze 2020 roku.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/413/18 Rady Miejskiej 

Pniewy z dnia 6 czerwca 2018 r. w sprawie Regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń 

wynikających ze stosunku pracy w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Pniewy. (druk 189/20) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej (druk 190/20) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. (druk 191/20)  

12. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Pniewy. (druk 192/20) 

13. Podjęcie uchwały powołania Skarbnika Gminy Pniewy. (druk 193/20) 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Krzysztof Matuszak dokonał otwarcia 

XXII sesji, witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy, Zastępcę 

Burmistrza, Skarbnika oraz Sekretarza Gminy, pracowników Urzędu Miejskiego, oraz 

wszystkich obserwujących obrady online. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne  

z obowiązującymi przepisami dotyczącymi ochrony danych osobowych.  



Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają audiodeskrypcji. W związku z powyższym poprosił o 

przemówienia do mikrofonu oraz o dyscyplinę i kulturę w dyskusji. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak zwrócił się do radnych  

o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 14, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

(Nieobecni radni: Jacek Siminiak) 

 

3. Przyjęcie protokołów z XIX, XX i XXI sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że protokoły z 

XIX, XX i XXI sesji zostały przesłane radnym elektronicznie oraz były dostępne w 

formie analogowej w Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje wymienione 

protokoły bez czytania, bądź zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwagi zgłosił wcześniej Przewodniczący Rady. Protokoły z uwzględnieniem uwag 

zostały dziś przesłane radnym. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XIX sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XX sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXI sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, 

Marek Wendt 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że pisemny 

wniosek dotyczący porządku obrad nie wpłynął. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zaproponować zmianę do porządku dzisiejszej sesji.  



Radny Przemysław Chojan złożył wniosek o wykreślenie z porządku obrad pkt 9.  

Wskazał, że liczne uwagi zgłoszone podczas posiedzenia wspólnego komisji dają 

podstawę do tego, aby projekt uchwały przedyskutować ponownie i przyjąć w 

terminie późniejszym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak przychylił się do wniosku 

radnego Chojana o zdjęcie z porządku obrad przedmiotowego projektu uchwały. 

Poddał wniosek pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

wykreślenia z porządku obrad pkt 9.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Przemysław Chojan, Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Szymon 

Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, 

Eugeniusz Skubiszyński, Teresa Smorawska, Zdzisław Sobczyński 

PRZECIW (1) 

Marek Wendt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Lech Stępień 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Siminiak 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XIX, XX i XXI sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 



7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu gminy, o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania 

planu finansowego samorządowych instytucji kultury za  I półrocze 2020 roku.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej (druk 190/20) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. (druk 191/20)  

11. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Pniewy. (druk 192/20) 

12. Podjęcie uchwały powołania Skarbnika Gminy Pniewy. (druk 193/20) 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak odczytał informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny przedstawił sprawozdanie z działalności w 

okresie międzysesyjnym od dnia 25 czerwca do 30 września 2020 r. - zgodnie z 

załącznikiem nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

W odniesieniu do informacji Burmistrza, w celu uzyskania szczegółowych informacji  

zapytania złożyli radni: 

- Radny Lech Stępień, 

- Radny Mateusz Kajzderski, 

- Radna Jolanta Graś, 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak. 

 



Odpowiedzi udzielił Burmistrz Jarosław Przewoźny. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak poinformował, że w tym 

okresie Komisje nie przyjęły wniosków. 

Ponadto, zgodnie z zapisami statutu Gminy,  poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej o przedstawienie protokołu z posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Ratajczak przedstawił protokół z 

posiedzenia odbytego w dniu 19 września br. Tematem posiedzenia była analiza 

wykonania budżetu Gminy za pierwsze półrocze 2020 r. 

 

8. Informacja Burmistrza Gminy Pniewy o przebiegu wykonania budżetu 

gminy, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o 

przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury 

za I półrocze 2020 roku.  

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny przedstawił uwarunkowania związane  

z realizacją budżetu w pierwszych miesiącach bieżącego roku. Zwrócił uwagę na 

wydatki związane z oświatą oraz z pandemią, które stanowią dla gminy ogromne 

wyzwania. Wymusiło to podjęcie decyzji o wstrzymaniu wydatków w wielu 

dziedzinach życia.  

 

O godz. 17.16 obrady opuścił Radny Lech Stępień, powrócił o 17.23. 

 

Burmistrz kontynuował, że powstrzymanie wydatków spowodowało, że gmina 

zachowała płynność finansową. Podkreślił, że pomimo sytuacji w gospodarce 

bezrobocie w gminie wzrosło w okresie pierwszego półrocza ze 135 do 190 osób.  

 

O godz. 17.31 obrady opuściła Radna Teresa Smorawska, powróciła o 17.34. 

 

Wyraził podziękowania dla pracowników urzędu. 

W dalszej kolejności poprosił Skarbnika Gminy o prezentację w zakresie wykonania 

budżetu. 

 



Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz przedstawiła informację na podstawie 

prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

O godz. 17.43 obrady opuściła Radna Jolanta Graś, powróciła o 17.45. 

 

O godz. 17.45 obrady opuścił Radny Szymon Krawczyk pomniejszając skład 

Rady do liczby 13 osób. 

 

O godz. 17.49 obrady opuścił Radny Przemysław Chojan, powrócił o 17.52. 

 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny zwrócił jeszcze uwagę na to, co jego 

zdaniem potwierdza rozwój Gminy Pniewy. W okresie omawianego półrocza przybyło 

14.398 m2 gruntów związanych z działalnością gospodarczą. Powierzchnia budynków 

związanych z działalnością gospodarczą wzrosła o 4.240 m2, a mieszkalnych o 9.993 

m2.  

W odniesieniu do niniejszej informacji głos zabrali: 

Radny Mateusz Kajzderski uznał sytuację budżetu za pozytywną. Zapytał o wzrost 

kwot z podatku od budowli. 

Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny stwierdził, że jest to związane z 

inwestycjami, ale jest też efektem zwiększania sprawności egzekwowania należnych 

gminie podatków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, iż obawiał się, że 

pandemia znaczniej odbije się na sytuacji finansowej budżetu. 

O godz. 18.06 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak ogłosił 

przerwę w obradach. 

Po przerwie wznowił obrady. 

Poprosił o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. 



Stan Rady Miejskiej – 12 osób. Nieobecni: Jacek Siminiak, Szymon Krawczyk 

oraz Przemysław Chojan. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej (druk 

190/20) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Inspektor Anna 

Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej (druk 190/20).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXII/186/20 

w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej  

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu 

 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie bonifikaty od 

opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 



zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. 

(druk 191/20) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła zgodnie z treścią Inspektor Anna 

Straśko. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Lech Stępień poinformował, 

iż Komisja wyraziła pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów. (druk 191/20).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXII/187/20 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na 

cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów  

Uchwała stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Pniewy. (druk 

192/20) 



Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Pniewy. (druk 192/20).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 

Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXII/188/20 

w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały powołania Skarbnika Gminy Pniewy. (druk 193/20) 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawił Burmistrz Gminy Jarosław Przewoźny. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały powołania Skarbnika Gminy Pniewy. (druk 193/20).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Jolanta Graś, Mateusz Kajzderski, Krzysztof Matuszak, Jacek 



Piechocki, Paweł Prętki, Janusz Ratajczak, Eugeniusz Skubiszyński, Teresa 

Smorawska, Zdzisław Sobczyński, Lech Stępień, Marek Wendt 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Chojan, Szymon Krawczyk, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Matuszak stwierdził, że Rada Miejska 

podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR XXII/189/20 

w sprawie powołania Skarbnika Gminy Pniewy  

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Jacek Piechocki zwrócił się o zwołanie posiedzenia Komisji Oświaty, celem 

zapoznania się z działaniami prowadzonymi w Szkole Podstawowej w Pniewach. 

 

Radny Marek Wendt zapytał o inwestycje w kierunku Chorzewa. 

 

Kierownik Referatu Maciej Wieczorek poinformował, że gmina Kwilcz wydała 

postanowienie o braku potrzeby opracowania raportu oddziaływania na środowisko 

dla tej inwestycji. Nie byliśmy także, jako gmina, stroną tego postępowania. 

 

Radny Jacek Piechocki stwierdził, że na stronie BIP Międzychód widział pozwolenie 

na realizacje tej inwestycji. 

 

14. Wolne wnioski i informacje. 

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad sesji Rady 

Miejskiej. 

 

15. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Krzysztof Matuszak podziękował uczestnikom za udział i XXII sesję Rady Miejskiej 

uznał za zakończoną. 

 

Sporządziła             Przewodniczący Rady Miejskiej 



 

Magda Balcer                                Radny Krzysztof Matuszak  

 

 

 


